
P/O/Cki 27.07.2022

Protokół Nr 42/2022

z obrad 42 Sesji Rady Miejskiej Konstanein-Jeziorna w dniu 29.06.2022 r. o godz. 17-
tej w trybie mieszanym.

Ad. I - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady 42 Sesji Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna zwołanej na wniosek Burmistrza Gminy Konstancin
Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj.
Dz,U, z 2022 r. poz. 559 ze zm.) oraz na podstawie 13 ust. I Statutu Gminy Konstancin
Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/VIII/23/2021 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z
dnia 29 stycznia 2021 r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin-Jeziorna (Dz. Urz. Woj.
Mazowieckiego z 2021 r.. poz. 2239). Obrady sesji będę miały charakter mieszany, tj.
zarówno stacjonarny w siedzibie Ratusza, jak również istnieje możliwość uczestniczenia

obradach sesji zdalnie, poprzez platformę internetową.

Ad. 2 - Stwierdzenie kitom,;,

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista
stanowi załącznik).

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie kworum.

3. Podjęcie uchwały XV sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2022.

4. Podjęcie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2022-2028.

5. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego płanu zagospodarowania przestrzennego

dla miasta Konstancin-Jcziorna — rejon ul. Świetlicowej,

6. Zamknięcie obrad.

Ad. 3 — Projekt uchwaly w sprawie zmian uch i.”aly budżetowej na rok 2022.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazala glos Zastępczyni Skarbnika
Katarzynie Żuber, która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwaly.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię Komisji.
W wyniku głosowania: za- 17, przeciw

— ł, wstrzyrnaly się - O Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 547/VIłI/42/2022.



Ad.4 — Projekt uch waćy w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2022—2028.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała glos Zastępczyni Skarbnika

Katarzynie Żuber. która przedstawiła i omówiła w/w projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię Komisji.

W wy]liku glosowania: za- 16. przeciw — 0. wstrzymały się - 2 Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.

Nadano jej numer 548/VIII/42/2022.

Ad.5 — Projekt uch waly iy sprawie miejscy it”ego planu zagospodarowania przestrzennego

dla miasta Konstancin-Jeziorna — rejon nI. Świetlicowej,

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przekazała głos Kierownikowi Wydziału

Planowania Przestrzennego Ewie Klimkowskie — Sul.
Omówila Ona zakres spraw regulowanych uchwałą, przeznaczenie terenu, szczegółowe zasady

i warunki scalania i podzialu nieruchomości. Przedstawione zostały również przepisy

szczegółowe: przeznaczenie terenu. wskaźniki zagospodarowania — wysokość zabudow)” nie

więcej niż 6 m. powierzchnia zabudowy w stosunku do działki — nie więcej niż 80%. udział

powierzchni biologicznie czynnej - nie mniej niż 20%, intensywność zabudowy — nie mniej

niż 0,01 i nie więcej niż 0.7.

Następnie Ewa Klimkowska — Sul przeszla do omawiania poszczególnych uwag złożonych do
tego mpzp.

Opiniowanie uwag:

Uwaga 1.1 — za 1, przeciw — 12. wstrzymały się - 5
Uwaga 1.2 — za 0. przeciw — 13, wstrzymaly się - 5
Uwaga 1.3 — za 0, przeciw — 13, wstrzymaly się - 4
Uwaga 1.4 — za 0. przeciw— 13, wstrzymaly się-4
Uwaga 1.5 — za 0. przeciw — 15. wstrzymaly się - 2
Uwaga 1.6 za 2. przeciw — 11. wstrzmaly się - 5
Uwaga 2.1 — za I. przeciw — 16. wstrzymały się - O
Uwaga 2.2 — za 1, przeciw — 15, wstrzymały się - 2

Następnie Kierownik Ewa Klimkowska — Sul zgłosił 3 autopoprawki do projektu uchwały:

a Dotyczy treści preambuły.
b. Doty czy 20 ust. 1.

c. Dotycz\ 6 pkt 3.

W dalszej kolejności glos zabrali zainteresowania mieszkańcy. Zaznaczyli, że nie są przeciwni
zmianie rnpzp ale kategorycznie nie zgadzają się aby na tym terenie powstało targowisko
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miejskie. Obawiają się całkowitego zakorkowania miasta. Informowali, że będą szukać pomocy
w sądzie i u Wojewody.
Przewodnicząca Rad Miejskiej Agata Wilczek poinformowała, że radni tez maja obawy co do
ulokowania targowiska w tym miejscu.

Przewodnicząca Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Anna Borowska
przedstawiła pozytywną opinię Komisji.

W wyniku głosowania: za- 16. przeciw — L wstrzymały się - I Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.

Nadano jej numer 549!yI11/42!2022.

Ad. 9 - Zaniknięcie obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek pointbrmowala, że porządek obiad został wyczerpany i
zamknęła obrady 42 sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią zalącznik do niniejszego prok koki.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD. która stanowi integralną część protokołu).
Protokół sporządziła:
Joanna Bednarczyk
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